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 Besluitenlijst van de openbare vergadering van 
de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 

d.d. 22 mei 2018 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte 
Griffier  J. Leegwater 
Raadsleden:  
Gemeentebelangen W. Dankelman, mw. I.G.J. Haarman, mw. H.G. Kappert,  
  H.A.J. Kleine Koerkamp, J.W. van Lenthe, H.W. Pessink 
CDA W. Massier, mw. A.J. Ramerman, E. Ruitenberg 
ChristenUnie L.M. Nijkamp, M.V. Veldman 
PvdA  L. Broere, mw. J.M.A. Eilert-Herbrink 
VVD  G.J. Veldhuis 
D66  B.H.M. Schrijver 
 
Commissieleden: 
CDA  R.H. Kouwen 
Gemeentebelangen G.M.M. Jutten 
 
Afwezig: 
mw. H. Lassche-Visscher (ChristenUnie), J.G.J. Ramaker (Gemeentebelangen) 
 
Tevens aanwezig: 
Wethouders R.W.J. van Leeuwen, A. Schuurman en J.W. Uitslag, gemeentesecretaris J.H.J. Berends, 
accountants R. Bouman en S. Hof (BDO Accountants), ambtelijke ondersteuning: mw. M. Vetkamp 
(punt 4), mw. M. Gils (punt 6), R. Bolhuis (punt 7). 
 
 
 AGENDAPUNT COMMISSIEADVIES/BESLUIT 
1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:32 uur. Zij 

meldt de afwezigen. Dhr. Massier (CDA) komt later. 
De wethouders zijn niet als raadsleden aanwezig. 
 
Dhr. Jutten (Gemeentebelangen) is aanwezig als 
commissielid. Dhr. Kouwen (CDA) eveneens, zodra 
aanwezig. 
 

2. Spreekrecht burgers 
 

Geen. 
 

3. Vaststelling agenda Conform.  

4. Jaarrekening 2017 
Voorstel: 
1. Kennis te nemen van het verslag van 

bevindingen; 
2. De jaarrekening 2017 vast te stellen; 
3. In het kader van budgetoverheveling: 

a. Een bedrag van € 876.400 aan lasten en € 
250.600 aan baten over te hevelen naar 
2018, dit voor € 417.000 te dekken uit de 
algemene reserve vrij besteedbaar en 
€ 208.800 uit de betreffende reserves waar 
een claim op is gelegd; 

b. Een bedrag van € 406.000 aan lasten over 
te hevelen naar 2018, dit voor € 13.000 te 
dekken uit de ARVB en € 393.000 uit de 
algemene reserve reeds bestemd; 

4. In het kader van toevoeging aan en 
onttrekking uit de reserves: 
a. De algemene reserve grondexploitatie voor 

€ 4.477.000 vrij te laten vallen; 
b. Resterende claims van € 156.000 uit de 

algemene reserve reeds vrij te laten vallen; 
c. Deze middelen toe te voegen aan de 

algemene reserve vrij besteedbaar 

De heren Massier en Kouwen maken deel uit van 
de vergadering.  
 
De voorzitter meldt dat het voorstel vanavond alleen 
beeldvormend en opiniërend besproken wordt. De 
accountantsverklaring is nog niet ontvangen.  
 
Dhr. Bouman geeft een toelichting op het concept 
verslag van bevindingen. De verantwoording van 
BVO/RSJ moet nog worden ontvangen, maar de 
verwachting is dat dit niet meer tot wijziging in de 
gemeentelijke jaarrekening leidt. De accountant 
geeft als aandachtspunten voor komend jaar mee: 
treffen van maatregelen in de ICT structuur 
(autorisaties, bevoegdheden) en naleving van 
aanbestedingsrichtlijnen in het sociaal domein.  
 
Wethouder van Leeuwen zegt toe de raad 
schriftelijk te informeren over: 
- analyse OZB-opbrengsten 
- vermeende onuitvoerbaarheid inkoopbeleid. 
- herstel van de onrechtmatigheid van de 

aanbesteding voor 1 april. 
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4. Jaarrekening 2017 

vervolg Voorstel: 
5. In te stemmen met continuering van 

investeringen in 2018 conform het 
overzicht in paragrafen 5.2.2 en 5.2.3; 

6. Het rekeningresultaat van € 209.000 toe 
te voegen aan de algemene reserve vrij 
besteedbaar; 

7. De begroting 2018 conform bijlage te 
wijzigen. 

 

Alle fracties kunnen zich vinden in het raadsvoorstel  
om de jaarrekening vast te stellen inclusief de 
voorgestelde budgetoverhevelingen en 
toevoegingen en onttrekkingen uit de reserves.  
Als aandachtspunten/zorgen worden meegegeven: 

 kostenontwikkeling in de jeugdzorg 
 opbrengst warmteactie aan 

duurzaamheidsdoelen 
 overschrijding budget IBOR 
 uitvoering communicatie en participatie 
 werkdruk organisatie en kosten inhuur 

 
Wethouder Uitslag zegt toe dat hij een analyse 
maakt over de stijging van de kosten van de 
jeugdzorg. Dit heeft de volle aandacht, maar komt 
uiterlijk dit jaar.  
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel hiermee 
vooralsnog afdoende behandeld is en door kan naar 
de raad van 21 juni 2018 als bespreekstuk.  
 

5. Ontwerpverklaring van geen bedenkingen 
Zonnepark Veldhoeveweg 
Voorstel: 
1. Een ontwerp-verklaring van geen 

bedenkingen af te geven voor het 
realiseren van een zonnepark op het 
perceel Veldhoeveweg 1 in Dalfsen. 

2. Deze ontwerp-verklaring als definitieve 
verklaring van geen bedenkingen aan te 
merken als hiertegen geen zienswijze 
wordt ingediend. 

 

Mw. Ramerman verlaat de vergadering.  
 
Alle fracties zijn positief over het realiseren van 
zonneparken om te kunnen voldoen aan de 
opgaven rondom duurzaamheid. De PvdA vindt een 
scherper kader voor zonneparken zoals 
aangegeven in de motie eind 2017 en handhaving 
van de ruimtelijke kwaliteitsafspraken wel 
noodzakelijk, maar kan met dit plan instemmen. 
D66 ziet geen nadelen en vindt dat sprake is van 
een win-win-winsituatie. De fractie stemt in. 
 
De overige fracties houden het oordeel nog in 
beraad. Voor het CDA zijn betrokkenheid en 
compensatie van de omwonenden en de 
mogelijkheid van vrije uitloop belangrijke 
aandachtspunten. De ChristenUnie wijst op 
participatie, groenafscheiding, gebruik van de grond 
conform bestemmingsplan en het streven om eerst 
daken vol te leggen voordat er velden aangelegd 
worden. De VVD noemt eveneens compensatie, 
participatie en grondgebruik als belangrijke 
voorwaarden. Gemeentebelangen constateert dat 
het initiatief bij de kaders lijkt te passen, maar heeft 
veel redenen gehoord om nog even na te denken.  
 
De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel als 
bespreekstuk op de agenda van de raad kan 
worden geplaatst.  
 

6. Programmaplan Implementatie 
Omgevingswet 
Voorstel: 
1. Het Programmaplan Implementatie 

Omgevingswet vast te stellen.  
2. De financiële gevolgen van de 

implementatie van de Omgevingswet à    
€ 922.000,- mee te nemen bij de integrale 
afweging in de Perspectiefnota 2019-
2022. 

 

De PvdA ziet graag dat de raad 2x per jaar 
geïnformeerd wordt over de voortgang. De raad 
moet actief betrokken worden bij participatie en bij 
het opstellen van beleid. Bij gevoelige dossiers 
moet discussie in de raad kunnen plaatsvinden. De 
fractie kan instemmen met het programmaplan. 
 
Het CDA vindt het goed dat alle ambtelijke 
disciplines en stakeholders betrokken zijn bij 
invoering. De fractie vraagt aandacht voor nieuwe 
ontwikkelingen, verkeer, energietransitie, economie 
en transformatie sociaal domein. Een heldere visie 
op leefomgeving gaat vooraf aan opstellen van 
regels. De rolverdeling raad-college moet nader 
worden besproken. De fractie gaat akkoord. 
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6.  Programmaplan Implementatie 

Omgevingswet 
(vervolg) 

D66 vindt de invoering een gigantisch traject met 
hoog prijskaartje en paradigmawisseling voor raad, 
college en vergunningaanvragers. Er zijn nu weinig 
politieke keuzes, het programmaplan is een logisch 
verhaal. De fractie ziet graag eerst een 
gebiedsgerichte visie, dan een Omgevingsvisie. De 
fractie is akkoord met opzet van het plan, maar wil 
nog in de fractie spreken over de kostenopzet.  
 
Gemeentebelangen ziet de invoering van de 
Omgevingswet als een hele klus. Omgevingsvisie 
en plannen moeten op elkaar worden afgestemd, er 
moet ruimte zijn voor initiatieven. Participatie van 
inwoners en raad vraagt om tijd en actie. De fractie 
wordt graag geïnformeerd over de voortgang en 
gaat akkoord. 
 
De ChristenUnie spreekt waardering uit voor het 
plan. De fractie ziet een concretisering van de 
samenloop van de trajecten missie & visie en 
Omgevingswet graag tegemoet. De invoering vraagt 
om een voorzichtige benadering met passende 
participatie. De rol van de raad is belangrijk. De 
fractie gaat akkoord. 
 
De VVD is blij met het plan. Het laat een brede 
opzet zien en het is goed dat de organisatie hier op 
voorbereid is. Het kernteam moet niet worden 
afgeremd. De fractie kan akkoord gaan en wordt 
graag op de hoogte gehouden worden. 
 
De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden geplaatst, waarbij de fractie van D66 
gelegenheid krijgt voor een stemverklaring.  
 

7. Kadernota afstand tot arbeidsmarkt 
Participatiewet 
Voorstel: 
De Kadernota afstand tot de arbeidsmarkt 
vast te stellen. 
 

Het CDA vindt de kadernota goed, kort en bondig. 
Zelfredzaamheid en participatie zijn voor de fractie 
belangrijke uitgangspunten. Het college mag 
ambitieuzer zijn in de uitvoering. Elke tegenprestatie 
kan een stap zijn in de richting van een betaalde 
baan. De cliënt staat centraal. De fractie stemt in. 
 
De PvdA ziet werken als de meest succesvolle 
manier van participeren en belangrijk voor het 
voorkomen van eenzaamheid en armoede. Waar 
regulier werk niet mogelijk is, kan vrijwilligerswerk of 
dagbesteding een goed alternatief zijn. De fractie 
herkent de eigen visie in de kadernota. Het 
kabinetsbeleid over loondispensatie moet kritisch 
worden gevolgd. De fractie stemt in.  
 
D66 vraagt speciale aandacht voor de treden van 
de participatieladder. De fractie vraagt aandacht 
voor de stijging van het aantal jongeren en 
ondersteunt het advies van de Participatieraad.  
 
De VVD streeft naar deelname van de doelgroep in 
de samenleving en doorstroming naar betaald werk. 
Begeleiding van statushouders en laaggeletterden 
heeft speciale aandacht nodig, met name taal en 
praktijkgerichte scholing. Fractie gaat akkoord. 
 
(vervolg op volgende bladzijde) 
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7. Kadernota afstand tot arbeidsmarkt 

Participatiewet 
(vervolg) 

De ChristenUnie vraagt aandacht voor de groep 
arbeidsgehandicapte jongeren en de nieuwkomers. 
De registratie moet op orde zijn. De fractie 
ondersteunt de kaders, maar vindt deze summier 
opgenomen en ziet de uitwerking graag tegemoet. 
De fractie gaat voor taal, opleiding en maatwerk. 
Betrek de groep zelf ook bij communicatie en 
uitvoering. De fractie stemt in.  
 
Gemeentebelangen vindt het stuk helder, maar 
vindt de kaders mager omschreven. Aandacht voor 
het niet werkfit deel van de populatie en de 
statushouders is noodzakelijk. De fractie stemt in.  
 
Wethouder van Leeuwen neemt de suggestie ter 
harte bij de uitwerking van het beleidsplan.  
 
De voorzitter concludeert dat het raadsvoorstel als 
akkoordstuk op de agenda van de raad kan 
worden geplaatst.  
 

8. Vaststellen besluitenlijst d.d. 9 april 2018 
en 16 april 2018 
 

Beide besluitenlijsten conform. 

9. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 22:53 uur 

 
Aldus vastgesteld door de raadscommissie van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering 
van 11 juni 2018. 
 
De raadscommissie voornoemd, 
 
 
de voorzitter,  de griffier,   
mw. J. Schiphorst-Kijk in de Vegte  drs. J. Leegwater


